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Technische vragen m.b.t. Vraag aan alle PS-leden    
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
PVV 1 Wat is uw standpunt betreft het belang van 

punt 40 en 70 in de brief voor het 
faunabeleid mbt de wolf? 

Wij onderstrepen het standpunt van BIJ12. 
 

 2 Is er momenteel een duidelijk beeld over in 
hoeverre de taxateurs aan de eisen 
voldoen? 

 

Ja, op twee (van de zeven) na voldoen de 
taxateurs aan de eisen die daarbij horen. De 
twee taxateurs hebben inmiddels de Bij12 
opleidingsdag gevolg en zij volgen 
aanstaande maart nog de opleiding van de 
Zoogdiervereniging. Ook zij voldoen dan 
aan de eisen. 
 

 
 

 3 Ziet u aanleiding om een beter beeld te 
verkrijgen of om bij te sturen? 

Nee, er wordt op dit moment door BIJ12 aan 
gewerkt om ervoor te zorgen dat alle 
(nieuwe) taxateurs het traject tot taxateur, 
conform de eisen doorlopen hebben. Zie 
ook het antwoord op vraag 2.  
 

PvdD 4 Kan de vraag die door deze brievenschrijver 
wordt gesteld ook voor PS worden 
beantwoord?  
 

Het antwoord op deze brief is te vinden in 
het antwoord op de vragen 2 en 3. 

PvdD 5 Hoe worden taxateurs voor wolvenschade 
gerekruteerd en welke instantie ziet toe op 
hun deskundigheid? 

Dat gaat via een aanbesteding door BIJ12. 
Bij12 ziet als opdrachtgever toe op het 
voldoen aan de vereisten.  
 

 
 
 
 


